
Participatieoverleg 12 sept. 2023 

Het eerste participatieoverleg van dit schooljaar is dinsdagavond door een groepje 

ouders en leerkrachten bezocht. Door met elkaar in gesprek te gaan over 

ervaringen op school, leren we van elkaar, maar hopen we vooral ook het nóg beter 

te maken voor ‘de driehoek’ kind – ouders – school.  

Met behulp van stellingen hebben we gesproken over vijf onderwerpen uit het 

tevredenheidsonderzoek voor ouders. Deze onderwerpen hebben te maken met: 

1. Het onderwijs op onze school 

2. De Vreedzame School 

3. Het schoolklimaat 

4. Daltonvaardigheden 

5. Informatie en communicatie 

Door om de beurt een stelling te pakken en hier eerlijk en rustig in een veilige / 

vertrouwde omgeving met elkaar over spreken kom je zo VER. Alle deelnemers 

gaven na afloop aan dit als bijzonder prettig en inspirerend te ervaren.  

Fijn ook om te ervaren dat ouders zich herkennen in de stellingen. Enkele 

opmerkingen die bij de vijf onderwerpen besproken zijn: 

1. “Met Meesterwerk in groep 5 en 6 heb ik gezien hoe kinderen zelf op 

onderzoek gaan. Echt geweldig”. 

2. “Ik vind het belangrijk dat mijn kind de mening van een ander kind uit de klas 

serieus neemt. Ze hoeven echt geen allerbeste vrienden te zijn of het met 

elkaar eens te zijn, maar respect naar elkaar toe moet wel“. 

3. “Mijn kind gaat altijd met plezier naar school, maar wanneer hij thuis met iets 

bezig is dat hij erg leuk vindt, dan niet. Wanneer we dan onderweg zijn naar 

school, rent hij er weer met plezier naar toe”.  

4. “In groep 2 laten ze m’n kind al zelfstandig werken. M’n kind loopt naar het 

takenbord en weet meteen wat hij moet doen. Het duurde even voordat ik 

zelf snapte wat de bedoeling was”.  

5. “Wat ben ik blij met de Parro-app. Geweldig om al die foto’s en filmpjes te 

zien”.  

Aanvulling op de Parro-app: nu staat de (Poorter)agenda er ook in. Handig. 

Plan ook afspraken voor de oudergesprekken via de app! 

Zo kwamen er af en toe ook wat aandachtspunten voorbij. Een voorbeeld hiervan: 

het zebrapad op de Gildenweg (in de buurt van ’t Gilde) wordt niet als veilig 

ervaren. Afspraak vanuit school: we vragen de jeugdboa in de wijk of klaar-overs 

ingezet mogen worden en vervolgens nemen we met ’t Gilde contact op om te 

kijken of (hun) jongeren daarvoor ingezet kunnen worden. 

Beste deelnemers aan het participatieoverleg: dank voor jullie betrokkenheid, 

inspirerende woorden en de leerzame, maar ook gezellige avond! 


